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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. december 18-án 17 
órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 
Gebauer Béla Józsefné, Farkas Ferenc, Katus Norbert, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi 
Csaba települési képviselők, később érkezett: Cseri Péter alpolgármester 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző 
Meghívottként: Naszvadi Gábor őrsparancsnok, Győri Antal a Gyorspeed Kft. 
képviseletében 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 
Horinka László polgármester: Szeretettel köszöntelek benneteket az idei év utolsó 
munkaterv szerint képviselő-testületi ülésén. Kecser István jelezte, hogy nem tud itt lenni, 
Cseri Péter pedig, hogy késni fog.  
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitom. Aki eddig nem 
tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki vagy némítsa le.  
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Dr. Gebauer Béla Józsefné és Szücsi Csaba 
képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Dr. Gebauer 
Béla Józsefné és Szücsi Csaba települési képviselőket 
jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztotta. 
 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendet tárgyalnánk 
néhány módosítással, illetve 3 újabb napirendi pontot kell még felvennünk. Az 1. napirendi 
pontnak javasolom felvenni a Tápió-vidéki Többcélú társulási megállapodás módosítását, erre 
többek között azért van szükség, mert több település is kilép január 1-től a társulásból.  
Továbbá itt van körünkben Győri Antal, aki díjemelési kérelemmel fordult hozzánk, a 
kiosztott anyagok között találtok kapcsolódó dokumentumokat. Hétfőn a bizottsági ülésre már 
itt volt az első anyaga, amit a bizottság megtárgyalt. Ezt a témát javasolom, hogy vegyük fel 
2. napirendi pontnak, hogy Antinak ne kelljen végigvárnia az ülést.  
3. napirendi pontnak pedig a Kápolna utcai partfal megerősítésével kapcsolatban egy vis 
maior pályázat benyújtásáról kell döntést hoznunk, valamint napirend előtt őrsparancsnok urat 
kérjük fel szólásra.  
A bizottsági ülések óta úgy alakult a helyzet, hogy a negyedik háziorvosi körzet kialakításával 
kapcsolatos rendeletmódosítást most nem vennénk napirendre, arra esetlegesen egy későbbi 
ülésen kerül majd sor.  
A másik hasonló téma a temetőfenntartással kapcsolatos rendelet, amit a szociális temetés 
január 1-jével tervezett bevezetése tett sürgőssé, viszont ez egy, a napokban hozott döntéssel 
eltolódott 2015-re, így most mi sem vennénk napirendre a rendeletet.  
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Utolsó napirendi pontként viszont javaslom felvenni az önkormányzati adósságátvállalással 
kapcsolatos döntést, amivel kapcsolatosan az anyagok kiküldése után kaptunk tájékoztatást. 
Van-e valakinek más javaslat a napirendhez? Ha nincs, a következő napirendről szavaznánk: 
 
Az ülés napirendje: 
1./ Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ GYORSPEED Kft. díjemelési kérelme 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Vis Maior támogatási igény benyújtása a Kápolna utcai partfalomlásra 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 
fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Helyi vízkár-elhárítási terv felülvizsgálata 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés megkötése az ÖKOVÍZ Kft.-vel 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ A települési szilárd hulladék kezeléséről szóló rendelet módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Önkormányzati segély bevezetésével kapcsolatos rendeletmódosítások 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Gyepmesteri feladatok 2014. évi ellátása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Polgármesteri Hivatal tárgyévi munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ 2014. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Faluszolga Kft. (TÁVÜSZ Kft.) könyvvizsgálójának megválasztása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Jogi tanácsadói szerződés megkötése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ Szent István tér 17/a. szám alatti önkormányzati bérlakás ügye 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ Önkormányzat állami konszolidációjával kapcsolatos döntés 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

17./ Egyebek 
Tájékoztató a bizottságok 2014. évi munkatervének elfogadásáról 

 
Horinka László polgármester: Aki egyetért az elhangzottak szerint módosított napirenddel, 
kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az ismertetett 
napirendet elfogadta. 
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Horinka László polgármester: Napirend előtt szeretném megosztani veletek a bölcsőde 
dolgozóitól érkezett levél tartalmát, melyben megköszönik a jutalmat és jókívánságaikat 
fejezik ki. /Felolvassa a levelet./ 
Átadom a szót az őrsparancsnok úrnak, ha van valami aktuális hír, kérem, ossza meg velünk. 
Naszvadi Gábor őrsparancsnok: Semmilyen különös eseményről nem tudok beszámolni, 
viszonylag csend van, talán mintha mínuszban lennénk a bűncselekmények előző évi 
számához képest. Eddig pozitív csalódást okoz a felújított Úri út is, hiszen még nem történt 
baleset.  
Gratulálok az óvodához, nagyon szép lett, bár csak a helyettesem vett részt az átadó 
ünnepségen. A Szent István Általános Iskola tanulói nagyon szép eredmény értek el a Pest 
megyei Rendőr-főkapitányság „Úton-útfélen” című baleset megelőzési bábversenyén. Papp 
Gabi kolléganőnk nagyszerű munkát végzett, hiszen második helyezést értek el egy olyan 
versenyen, ahol még soha nem indult sülysápi iskola.  
Szücsi Csaba ESZB elnök: Mendén talán két hete megjelentek egy vállalkozó emberei, hogy 
csatornatisztítást vállalnak. Neki is ugrottak annak a csatornaszakasznak, ahol a csapadékvíz 
folyik. Próbálkoztak máshol is? Sülysápon nem volt ilyen? 
Naszvadi Gábor őrsparancsnok: Nem kaptunk ilyen jelzést. 
Katus Norbert OMSB elnök: A mi KMB-sünket mikor tudod ezekről megkérdeni? 
Naszvadi Gábor őrsparancsnok: Sajnos továbbra sincs szó körzeti megbízotti pozícióról, 
betölthető hely sincs rá. December 29-től már titkárnőm sincs. Nem tudok erről. 
Horinka László polgármester: Más kérdés? Ha nincs, köszönjük a tájékoztatást! 
 
1. NAPIRENDI PONT 
Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása 
 
Horinka László polgármester: Mint az mindenki előtt ismeretes, január 1-től, több más 
településsel együtt Sülysáp is kilép a társulásból, ez szükséges módosításokat von maga után. 
Aki egyetért a módosított társulási megállapodás jóváhagyásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

163/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 

Megállapodásának a Társulási Tanács 71/2013. (XII. 03.) 
számú határozatával elfogadott módosítását elfogadja és a 
megállapodás egységes szerkezetbe foglalt szövegét 
jóváhagyja; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
2. NAPIRENDI PONT 
GYORSPEED Kft. díjemelési kérelme 
 
Győri Antal: Sajnálom, hogy koldusként kell jönnöm elétek, de két éve nem volt emelés, 
ezért szeretném, ha minimálisan is, de megemelhetném a díjakat. Ez az önkormányzat részére 
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nem jár plusz kiadással, a lakosságnak jelent többletköltséget. A bérletár még így is nagyon 
alacsony, 13 vonaljegy áráért lehet megvenni, a diák és nyugdíjas jegy pedig három hónapra 
szól, alkalmanként durván 20 forintot jelent. Nem kérünk irreálisan magas emelést. 
Horinka László polgármester: A PTÜB ülésén a veszteségkimutatást láttuk csak, és azt 
észrevételeztük, hogy a NAV által visszatartott pénzeket nem tudjuk kinullázva elfogadni, 
annak kintlévőségként meg kell jelennie. A jegybevételeket bruttóban kezelted? 
Győri Antal: A kiadásokat is. 
Horinka László polgármester: A munkabérre kimutatott járulék is nagyon magasnak tűnt a 
számunkra. 
Győri Antal: Igen, de tájékoztatott a könyvelő, hogy ebben az SZJA is benne van. 
Horinka László polgármester: A könyvelőd ma járt nálunk más ügyből kifolyólag, így 
letettem elé a papírokat, amire azt mondta, hogy ők ezt nem is látták. Elmondtam neki, hogy 
milyen adatokra vagyunk kíváncsiak, így született az a kimutatás, amit most kiosztottunk. Ezt 
én is most látom először, ezért egy kicsit megakadtunk. 
Balog Mónika: Mi a bérleti díjban a bérköltség? 
Horinka László polgármester: A Masina-Center a buszt sofőrrel adja bérbe, a másik a 
vállalkozó saját maga utáni bérköltség, mert Anti maga is vezeti időnként a buszt. 
Seprősné Cseri Ágota: A bérleti díjnak nincs szociális hozzájárulási adója, mert munkaerő 
kölcsönzéskor nem jelenik meg munkabér és járulék, itt számla keletkezik. Ketté van bontva, 
de továbbra is 65 % közteherrel van feltüntetve.  
Horinka László polgármester: Kellemetlen helyzetben vagyunk, mert hamarabb kellett 
volna ezt a testület elé terjesztened, és nem most találgatnánk, hogy melyik szám a helyes. 
Talán ez közelebb van, de még mindig nem az, amit vártunk. Vagy elismerjük, vagy nem. A 
bérleteknek már a nyomdában kellene lenni, ha nem fogadjuk el, akkor egy negyedév ugrott, 
vagy megállapodunk köztes megoldásban.  
Győri Antal: Ha elaprózzuk, akkor értelme nincs az egésznek. Amikor kezdtük ezt az egészet 
akkor téves információkat kaptam. Most 200 db kedvezményes bérlet kerül eladásra. Teljes 
árú 110 db. Amikor kezdtem, akkor több mint 1000 db bérletről volt szó.  
Horinka László polgármester: Amikor elkezdted, két évre kötöttünk szerződést, akkor a 
saját méréseinket adtuk át, plusz a diákoknak adott bérlet, az egy más helyzet volt, így jött ki 
az 1000 db. Amikor kiírtuk a pályázatot, akkor te voltál az egyetlen, aki ismerte az adatokat, 
ennek ismeretében pályáztál. Az áremelés fordítva is elsülhet, mondhatják az embereke, hogy 
ennyi pénzért már lemegyek az állomásra kocsival. Az lehet a vége, mint a Volánnál. Mellette 
pedig adjuk a támogatást. 
Győri Antal: A Volán legolcsóbb 5 km-es bérlete 5 ezer forint, ennek valamivel több, mint a 
felét kapjuk meg. A tanulóbérlet ezer forint a Volánnál havonta.  
Balog Mónika: Az Úriban lakók nem tehetik meg, hogy lesétálnak az állomásra. 
Győri Antal: Én 5 km-nél hosszabban szállítom a Szőlősön felszálló gyereket Sápig.  
Horinka László polgármester: Igaz, hogy a Volán sokkal drágább volt helyben is, mert 
mindig veszteséges volt. Jöttek, hogy szüntessünk meg járatot. Aki este 10 után jött haza az 
jogosan tette fel a kérdést, hogy bérlettel a zsebében gyalogoljon haza? 
Győri Antal: Csökkentsünk jegyárat, és szüntessük meg a bérletet! 
Horinka László polgármester: Az nagyon macerás volna. 
Balog Mónika: Legyen úgy, mint a BKV-nál. 
Győri Antal: Azért kell néha ellenőrt alkalmazni, mert a vezetőnek nincs lehetősége 
ellenőrizni. Különböző színűeket használunk. 
Balog Mónika: Az iskolásoknál biztos meg fogják gondolni, van, akinek ez sokat számít. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: A P+R parkoló folyton tele van, alig lehet megállni. Már most 
sokan azt mondják, hogy inkább kocsival jönnek le. 
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Katus Norbert OMSB elnök: A teljes árú bérleten hajlandó lennék gondolkodni, a 
kedvezményesen azonban nem. Még a jegy árat is lehetne emelni. Forgalomszámlálási adatok 
milyenek? Vannak-e olyan járatok, amelyeket meg lehetne szüntetni, hogy a munkába járók 
és a diákok ne járjanak rosszul? 
Győri Antal: Hajnali járat van, amin 3-4 ember utazik csak. A 16:10-es járat nem felel meg a 
várakozásoknak, nagyon kihasználatlan. Ez a két járat, ami nincs igazán kihasználva, a többit 
nem szabad ritkítani.  
Horinka László polgármester: Futásteljesítményben nyersz, azonban a sofőr ott fog ülni a 
buszon, akkor is, ha áll. A Volán azzal tudott trükközni, hogy két helyi járat között elment a 
másik településre. 
Győri Antal: Végigmentem a Dózsán a Gáspár közig, 4 percet késtem, járhatatlan busszal az 
az út.  
Horinka László polgármester: Tettünk kísérletet arra, hogy elérjük, hogy járható legyen, de 
csatornások nem tudták befejezni tél előtt. Az Új utcaiak nem fogják megvenni a bérletet. 
Győri Antal: Kettő ember van csak onnan, aki kiesik, a többiek átjárnak a másik megállóba. 
Ha úgy döntötök, hogy a dolgozóbérletet és a jegyet megemelitek, ez is több mint a semmi.  
Horinka László polgármester: Számomra meglepő, hogy ennyi jegyet eladsz. Akik jeggyel 
járnak, azoknak nem érné meg bérletet venni? 
Győri Antal: Nem mert ritkán veszik igénybe. 
Horinka László polgármester: Jó, ha a jegyárat elfogadjuk, a másik két tételt pedig 10-10 
%-kal emeljük? 
Katus Norbert OMSB elnök: Lehet, hogy ez jobban szétteríti a terheket, és ugyanott van. 
Tóth Krisztina jegyző: A 2012. évi szerződéskötésünk óta úgy változtak a jogszabályok, 
hogy a jegyzárakat a szolgáltatói szerződésben kell rögzíteni, nem önkormányzati 
rendeletben. Tehát most egy határozatban kellene elfogadni az árakat, és felhatalmazni 
polgármester urat a szerződésmódosítás megkötésére. Egyúttal hatályon kívül is kell 
helyeznünk a viteldíjakról szóló rendeletünket, mivel ez elmaradt eddig.  
Horinka László polgármester: Tehát a javaslatom: dolgozói bérlet 3.200,- Ft, kedvezményes 
bérlet 2.200,- Ft, menetjegy 250,- Ft. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

163/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 
4. § (4) d) pontja alapján     
1./ – a szolgáltatóval egyeztetve – elfogadja az autóbusszal 

biztosított helyi közösségi közlekedés 2014. január 1-jétől 
érvényes alábbi viteldíjait: 
a) teljes árú bérlet  3.200 Ft, 
b) kedvezményes bérlet  2.200 Ft, 
c) menetjegy  250 Ft. 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a szerződésmódosítás 
megkötésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
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Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

19/2013. (...) önkormányzati rendelete 
a helyi menetrend szerinti közforgalmú buszközlekedés hatósági 

árformába tartozó viteldíjainak legmagasabb hatósági árként való 
megállapításáról és azok alkalmazási feltételeiről szóló 

19/2008. (XI. 25.) rendeletének deregulációjáról 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alkotmány 44/A. § (2) 
bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 
bekezdésével kapott felhatalmazással, a személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi 
XLI. törvény 4. § (4) d) pontja alapján a következőket rendeli el: 
 

1. § E rendelet hatálybalépésével egyidejűleg hatályát veszti a helyi menetrend szerinti 
közforgalmú buszközlekedés hatósági árformába tartozó viteldíjainak legmagasabb hatósági 
árként való megállapításáról és azok alkalmazási feltételeiről szóló 19/2008. (XI. 25.) 
rendelet.  

2. § Ez a rendelet 2014. január 1-jén lép hatályba, és a hatálybalépését követő napon 
hatályát veszti. 
 
Sülysáp, 2013. december 18. 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
Horinka László polgármester: A jövőre nézve azt kérem, hogy ne az utolsó pillanatban 
gyere ide a kéréseddel és hogy az alátámasztó számok jók legyenek. Legkésőbb november 
elején jelentkezz. 
Győri Antal: Elnézést kérek, sajnos az utóbbi időben folyton úton voltam. 
 
/18:15 Győri Antal és Naszvadi Gábor távozik az ülésről./ 
 
3. NAPIRENDI PONT 
Vis Maior támogatási igény benyújtása a Kápolna utcai 
partfalomlásra 
 
Horinka László polgármester: Fokozott veszélyt jelent évek óta a Kápolna utcai partfal, 
ahol immár szemmel láthatóan is több helyen megdőltek a kerítésoszlopok, december elején 
pedig jelezték a lakók, hogy mozog a rézsű. Ezért haladéktalanul bejelentettük a vis maior 
helyzetet, voltak is már kint a szakértők, és ők is úgy ítélték meg, hogy indokolt a 
megerősítés. Viszont a támogatásigénylés tovább bonyolításához szükséges a képviselő-
testületi döntés is, illetve a pályázathoz szükséges mintegy 11,7 millió forint összegű önerőt a 
2014. évi költségvetésünkben kell majd biztosítanunk. Előttetek a határozati javaslat, kérdés 
van-e ezzel kapcsolatban? Ha nincs, aki egyetért a Kápolna utcai partfal megerősítéséhez 
kapcsolódó vis maior pályázat benyújtásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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164/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, 
hogy  
 vis maior támogatás címen támogatási igényt nyújt be a 

Belügyminisztériumhoz,  
 a káresemény megnevezése: Sülysáp, Kápolna u. (4281. hrsz.) melletti 

(Fő út 13-17. mögött) partmozgás   
 EBR42 azonosító: 188.092 
 Helye: Sülysáp, Kápolna u. 4281. hrsz.  
 a káresemény forrásösszetétele:  

Megnevezés 2014. év % 
Saját forrás (biztosítási összeg nélkül) 11.684.000,- Ft 10 % 
Biztosító kártérítése ----Ft --- 
Egyéb forrás  ----Ft --- 
Vis maior támogatási igény 105.156.000,- Ft 90 % 
Források összesen 116.840.000,- Ft 100 % 
 A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 

116.840.000,- Ft, melynek fedezetét az önkormányzat nem tudja / 
részben tudja (megfelelő rész aláhúzandó) biztosítani.  

 A testület, illetve társulási tanács nyilatkozik arról, hogy a 
káreseménnyel érintett vagyonelem a tulajdonát képezi.  

 A károsodott épület(ek) az önkormányzat alábbi kötelező feladatának 
ellátását szolgálja(ák).  

_________________ épület (név, hrsz) ______________ kötelező feladat 

_________________ épület (név, hrsz) ______________ kötelező feladat 

_________________ épület (név, hrsz) ______________ kötelező feladat 

 A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat 
biztosítással rendelkezik / nem rendelkezik* (a megfelelő rész 
aláhúzandó) A természetes partfal nem biztosítható! 

Biztosító Társaság megnevezése xxx 
Biztosítási szerződés száma xxx 
 Az adott káreseményre biztosítási összeget: igényelt / nem igényelt (a 

megfelelő rész aláhúzandó. 
*A képviselő testület, illetve társulási tanács határoz arról, hogy a károsodott 
ingatlanra értékkövető határozatlan időtartamú biztosítást köt, és vállalja annak 4 
éven keresztüli fenntartását, valamint a támogatás elszámolásának benyújtásakor 
igazolja a biztosítási szerződés megkötését a Magyar Államkincstár területileg 
illetékes Igazgatósága felé.  

 Vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a 
megvalósíthatóság szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

 Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő - vagyontárggyal a 
feladatát el tudja látni / nem tudja ellátni (a megfelelő rész 
aláhúzandó). 

 A Képviselő-testület a saját forrás összegét a 2014. évi 
költségvetéséről szóló költségvetési rendeletében tervezni és 
biztosítani fogja. (A rendelet várható elfogadásának időpontja 2014. 
február hónap.) 

 A testület felhatalmazza a polgármestert az igénybejelentés 
benyújtására.  

Határidő: 2014. január 10. 
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Felelős: polgármester 
 
4. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester: Részletes előterjesztés most idő hiányában nem készült, ezért 
a jegyzeteim alapján szóban próbállak tájékoztatni benneteket.  
November 22-én a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Pénzügyi és Felügyelő Bizottsága 
ülésezett. A bizottság eszközbeszerzések ügyében döntött.  
November 25-én a Sorskerék Alapítvány vezetője keresett fel. 30 csökkent munkaképességű 
személyt akartak bevonni a foglalkoztatásba, ami nem igazán sikerült. Az emberek és az 
alapítvány kuratóriuma egymásnak ugrott, nem tudom miért, de elmondtam, hogy számomra 
az fontos, hogy a projekt simán lemenjen. 
November 25-én katasztrófavédelmi oktatást tartottunk, a művelődési házban. Elég szép 
létszám jött össze. A határozattal rendelkezők közül, a 80 főből 50 körüli volt jelen. 
November 28-án a Tápiómenti Települések Csatornamű és Vízgazdálkodási Társulatának 
Intéző Bizottsági ülésére került sor. A jogi személyek által benyújtott kérelmekkel 
foglalkoztunk. Az esetek többségében azt hallottuk, hogy nem az enyém az ingatlan, nem is 
annyi vizet használok, stb. Kb. 200 kérelmet kellett elbírálni. Nem tudták sokan becsatolni a 
vízszámlájukat. Eddig nagyon kevés pénz folyt be, 500 egységnyi bevételre számítunk, talán 
30, ha befolyt. 
December 1-én idén is sor került a mikulás futás és túra megrendezésére, Éva részvételével, 
Norbi és én voltunk még ott. 
December 2-án az Úri út vízelvezetésével kapcsolatban tartottunk szemlét, bejárást. Az út 
legaljára kifordul a víz, Tápiószecső felé van árok, de a másik oldalra nem volt elvezetés. Azt 
a részt a Faluszolga Kft. dolgozói kitisztították. Van még ott probléma, korlátot kellene 
építeni, mert nagy a szintkülönbség. 
December 4-én az idén is felkeresett a Williams Televízió, felvették a szokásos új évi 
köszöntőmet. 
December 4-én házi segítségnyújtásban dolgozó kolléganőkkel tartottunk egy megbeszélést, a 
Társulás nem akar végkielégítést fizetni, ezért áthelyezéssel jönnek át a CSASE-ba. Először 
kevesebb embert akartunk átvenni, aztán rájöttünk, hogy ez nem működik, mert nem csak azt 
kell figyelembe venni, hogy 1 gondozóra 9 gondozott juthat, hanem azt is, hogy egy 
gondozottnál mennyi időt kell eltölteni. 1 gondozónő maximum 6 órát tud érdemben 
dolgozni, a többi elmegy utazással, ügyintézéssel. A gondozási igény alapján legalább 6 
ember kell, ezért úgy gondoltuk legyen inkább 7 fő, végül a Társulási Tanács 8 fő 
alkalmazása mellett döntött.  
December 5-én az Úri út és a Vasút utca felújított szakaszának hivatalos átadása történt meg, 
itt a teremben biztosítottunk helyet egy szerényebb állófogadásnak.  
December 7-én a fogyatékkal élők délutánja volt, ez egy szép hagyomány és nagyon 
dicséretes, amit csinálnak. 
December 10-ám a Tápió-vidék Természeti Értékeiért Alapítvány tartott kuratóriumi ülést az 
ifjúsági szálláson. A figyelmetekbe ajánlom ezt a lehetőséget, 30 főnek van ott szállás, egy 
osztállyal simán el lehet férni, és fűthető. Göbölyjárás talán már farmoshoz van közelebb. 
Vannak tanösvények, nyáron akár a strand miatt is jó. A vezetőnek mondtam, hogy 
csináljanak honlapot, hogy megismertessék az érdeklődőkkel. Mivel nincs bevételük, ez sokat 
segítene a fenntartásban. 



9/23 

December 12-én az Estikékben egy foglalkoztató házat adtak át. A házban most elkezdtek egy 
programot, aminek keretében egy új módszerrel, tornával, testmozgással próbálják jobb 
állapotba hozni a betegeket. Valami kutatási jogot kapott az intézmény, amit folyamatosan 
dokumentálni kell. A Családbarát című televíziós műsor is figyelemmel kíséri a munkájukat. 
Nagyon régóta az egyik védőnői körzetünk üres, egy kolléganőt tudtunk csak felvenni. Kb. 
másfél éve üresen van a 3. körzetünk, a finanszírozását is elveszítettük már. Most 
megkerestem azt a védőnőt, aki tavaly arról érdeklődött, hogy tudunk-e szolgálati lakást 
biztosítani számára. Most, hogy megürült az egyik lakásunk, írtam neki, ma itt volt és 
megnézte. A férje a Büntetés Végrehajtási intézetben dolgozik, oda könnyen bejárhatna innen, 
egy csomó előnyös lehetőség van neki ebben. Az Ida hamarosan el akar menni nyugdíjba, a 
Kati maradna egyedül, ha nem találunk másik védőnőt. Most van némi remény, hogy lesz.  
Az önkormányzatok működési támogatására benyújtott igényünket nem kaptuk meg, két oka 
volt. Az egyik, hogy adóerő képességünk magasabb volt, a másik a kezességvállalás, 
kiszúrták, hogy nem tényleges hiányról van szó, hanem ebből adódik a hiány. Az adósság 
átvállalás második üteme ki fog egészülni a folyószámlahitel átvállalásával. Még nem tudjuk 
biztosan, hogy melyik napot veszik figyelembe, a december 5-i és december 20-i adósságaink 
valamelyike jön szóba, amelyik alacsonyabb lesz. 
Beadtunk egy vis maior pályázatot a Kápolna utcára. Omlás ugyan nincs, de a kerítés nagyon 
meg van dőlve. Kint voltak a pincepartfal bizottságtól és azt mondták, hogy indokoltnak 
tartják a megerősítést.  
A 2014. évi munkatervvel kapcsolatban már néhányatokkal beszéltem arról, hogy a jövő 
évben ritkítsuk a hivatalos testületi üléseket. A javaslatom az, hogy kéthavonta legyen ülés, a 
köztes hónapokban pedig összejönnénk és beszélgetnénk olyan dolgokról, ami foglalkoztat 
benneteket. Jövőre 3 választást kell lebonyolítania a hivatalnak, jobbára azok az emberek 
vesznek ezekben részt, akik a testületi ülések anyagait is előkészítik. A bizottságok 
munkatervét is felülírná, ha ezt elfogadjuk. 
Ma kaptam egy levelet a DMRV-től, hogy nem tudják az engedélyt megkérni az ÖKOVÍZ 
által átadott településekre, mert nincs vagyonértékelés. Nem tudom kap-e engedélyt az 
ÖKOVÍZ, de a DMRV nem tud átvenni, mert nincs vagyonértékelés.  
Tóth Krisztina jegyző: Ezt egészen elképesztőnek tartom a DMRV-től, hiszen hónapok óta 
tart az egyeztetés, ők is elkötelezték magukat azzal, hogy elküldték a szerződéstervezetet. 
Eddig egy szóval sem jelezték felénk, hogy akadálya van a szerződéskötésnek. Az pedig, 
hogy az ÖKOVÍZ-zel mit egyeztettek vagy mit nem, nem a mi hibánk. A lényeg, hogy a víz 
folyni fog, de hogy ki üzemeltet, az még kérdéses. 
Horinka László polgármester: Lehet, hogy az ÖKOVÍZ üzemeltet tovább.  
A ROBA üggyel kapcsolatban kaptam egy értesítést, a bíróság meg akar hallgatni a Krupa 
Mariann által elkövetett bűncselekményről. Ennyit akartam elmondani. Van-e kérdés? Az 
előterjesztésből kiderült, hogy lejárt határidejű határozat nem volt. Aki elfogadja a 
tájékoztatást, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

165/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja, egyúttal 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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5. NAPIRENDI PONT 
Helyi vízkár-elhárítási terv felülvizsgálata 
 
Horinka László polgármester: Talán emlékeztek rá, hogy külső vállalkozóval kellett 
megcsináltatni, itt van előttünk a terv. Nagyon sok érdekes intézkedéssel, ami sok-sok pénzbe 
kerül. A PTÜB javasolja elfogadni, azonban egy kitételt tett, hogy csak akkor fogadjuk el, ha 
a benne foglaltak csak irányadónak minősülnek, és nem kötelező jellegűnek. Azt gondolom, 
hogy az anyagi lehetőségeink továbbra is markánsan meg fogják határozni, hogy mit tudunk 
ebből megvalósítani és mit nem. Aki elfogadja az előterjesztett Helyi vízkár-elhárítási tervet, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

166/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Sülysáp 
Város helyi vízkárvédelmi tervének 2013. évi felülvizsgálati 
dokumentációját jóváhagyja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
6. NAPIRENDI PONT 
Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés megkötése az 
ÖKOVÍZ Kft.-vel 
 
Horinka László polgármester: A szerződéstervezet előttetek van, a PTÜB elfogadásra 
javasolja. A bizottsági ülésen elmondtam, hogy próbálkoztunk a rövidebb időre elkötelezni 
magunkat, hátha előbb-utóbb lesz lehetőségünk saját erőből megoldani a hulladékszállítást, de 
a törvényi változások nyomán úgy látszik, hogy erre nincs esély. Az ÖKOVÍZ szerint 30 
milliós kintlévőségük van csak a szemét területén. Már a vízszolgáltatás is veszteségessé vált 
a közműadó bevezetése miatt. A szerződéstervezet szerint 5 évre kötelezzük el magunkat. Aki 
egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

167/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
következő döntést hozza:  
1./ Az ÖKOVÍZ Önkormányzati Kommunális és Víziközmű 

Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társasággal (székhelye: 
2700 Cegléd, Pesti út 65., cégjegyzékszám: 13-09-086647) 
2014. január 1-jei hatálybalépéssel kötendő 
Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződést 
jóváhagyja. 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a szerződés aláírására. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31. 
Felelős: polgármester 
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7. NAPIRENDI PONT 
A települési szilárd hulladék kezeléséről szóló rendelet módosítása 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB elfogadásra javasolja. Egy dolgot szeretnék 
elmondani: Újra meg újra találkozom olyan emberekkel a dűlőkből, akik nem tudják fizetni a 
díjat. 80-100 ezer forintos tartozásuk van. A 120 literes kukát számlázzák nekik, miközben 
nem tesznek ki szemetet, mert szegények. De sokan igénylik a szolgáltatást, ezért nem 
vehetjük ki az ellátási területből. 
 
/18:45 Cseri Péter alpolgármester megérkezik az ülésre./ 
 
Tóth Krisztina jegyző: Kicsit utánanézegettem milyen lehetőség ennek a problémának a 
kezelésére, de nem találtam jó megoldást. A nagy tartozások sajnos jórészt abból származnak, 
hogy néhányan 2008. óta még arra sem voltak képesek, hogy szerződést kössenek, ezért a 
rendelet alapján a legnagyobb kukaméretet számlázzák nekik, immár öt éve. Olyannal is 
találkoztam – nem is a dűlőkben –, hogy a saját gyerekei laknak a szomszédjában, és öt éve 
senki sem intézi el a papának, hogy ne a 120 literes kukát fizesse. 
Horinka László polgármester: Azt mondta az ÖKOVÍZ, hogy szüneteltessék a szállítást. A 
matricás rendszer bevezetésével már nem számláznak annak, aki nem kapott matricát, mivel 
tőle nem is szállítják el a szemetet. Ha kivesszük a rendeletből, akkor az erdők széle még 
jobban tele lesz. Aki elfogadja az előterjesztett rendeletmódosítást, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
20/2013. (…) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladék kezeléséről szóló 16/2011. (X. 4.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
6. § c) és 13. § (1) 19. pontjával, valamint a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény 
88. § (4) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 
 

1. §  
 
A Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének a települési szilárd hulladék 
kezeléséről szóló 16/2011. (X. 4.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Ör.) 2. § (2)-(4) 
bekezdése helyébe a következő rendelkezések lépnek: 

(2) A szilárd hulladék kezelésére megszervezett kötelező közszolgáltatás körébe tartozó 
tevékenységek végzésére kizárólagos joggal az Önkormányzati Kommunális és Víziközmű 
Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság (a továbbiakban: Közszolgáltató) jogosult. 
(3) Közszolgáltató kötelezettsége  

a) a 2. mellékletben rögzített utcajegyzékhez tartozó belterületi ingatlanokon keletkező 
vegyes hulladék (EWC 20 03 01) hetente 1 alkalommal történő átvétele, gyűjtése és a 
(4) bekezdésben rögzített hulladéklerakóba történő beszállítása ártalmatlanítás 
céljából, valamint  
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b) a 2. mellékletben rögzített utcajegyzékhez tartozó belterületi ingatlanokon keletkező 
háztartási lomhulladék (EWC 20 03 07) évente 1 alkalommal lomtalanítás keretében 
történő átvétele, gyűjtése és a (4) bekezdésben rögzített hulladéklerakóba történő 
beszállítása ártalmatlanítás céljából. . 

(4) A (3) bekezdésben meghatározott hulladékokat, a Közszolgáltató a Hírős 
Hulladékgazdálkodási Kft. (6000 Kecskemét, Nagy Lajos király krt. 29/b., KÜJ szám: 
102 707 366; a továbbiakban: Hulladékkezelő) által üzemeltetett Ceglédi Regionális Nem 
Veszélyes Hulladéklerakóba (2700 Cegléd Külterület, HRSZ: 0411; 0412; KTJ szám: 100 
545 453) köteles beszállítani ártalmatlanítás céljából. 

 
2. §  

 
Az Ör. 5. § (4) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(4) A tárolóedény mellé hulladék nem helyezhető ki.  
 

3. §  
 
Az Ör. 6. alcímében a „szabálysértési” szövegrész helyébe a „szabályszegési” szövegrész lép. 
 

4. §  
 
(1) Ez a rendelet 2014. január 1-jén lép hatályba, és a hatálybalépését követő napon hatályát 

veszti.  
(2) Hatályát veszti az Ör. 3. alcíme és 11. §-a, valamint az 1. § (1) bekezdésében a 

„Nagyközség”, a 7. § (1) bekezdésében az „és a jelzett zsákokban” és a 12. §-ában az 
„illetve a közszolgáltatási szerződés” szövegrész. 

 
Sülysáp, 2013. december 18. 
 
 Horinka László Tóth Krisztina  
 polgármester jegyző 
 
 
8. NAPIRENDI PONT 
Önkormányzati segély bevezetésével kapcsolatos 
rendeletmódosítások 
 
Horinka László polgármester: Az elfogadását mindkét bizottság támogatta. 
Tóth Krisztina jegyző: Elmélyültetek benne? Növeltem az adható összeget, hogy 
összehangoljam a korábbi kétféle ellátást. 
Horinka László polgármester: Az ESZB ragaszkodik ahhoz, hogy részt vegyenek továbbra 
is a döntésben, és megosztott hatáskör legyen.  
Tóth Krisztina jegyző: A bizottsági ülésen sajnos nem tudtam jelen lenni, de ez most nagyon 
meglep. A jogbiztonság követelményével nincs összhangban a megosztott hatáskör. Az eddigi 
gyakorlatunkat is a kényszerűség szülte.  
Szücsi Csaba ESZB elnök: Az előterjesztésben az szerepel, hogy a polgármester fogja a 
segélykérelmeket elbírálni. 
Tóth Krisztina jegyző: Igen, én ezt egyértelműnek láttam, nem is gondoltam, hogy vita 
tárgya lesz. A központi szabályozás egyre inkább arra mutat, hogy a hasonló jellegű 
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döntéseket a normál hivatali ügymenetbe kell beilleszteni. 15 napos ügyintézési határidővel 
ezt nem lehet bizottsági hatáskörben megoldani. A lényege éppen az, hogy gyors segítség 
legyen, ne egy hónap múlva kerüljön a bizottság elé a kérelem. Ha időnként találkozunk más 
önkormányzat hasonló határozatával, mindig a polgármester vagy a jegyző, illetve az adott 
hivatal szociális osztálya az elbíráló, sosem bizottsági hatáskörben van. Nyilván próbálunk 
takarékoskodni, de az állam által elvárt hozzáállás az, hogy segítsünk, mégpedig minél 
hatékonyabban, gyorsabban.  
Balog Mónika: Én úgy látom, hogy egész évben volt 40 ember, aki beadta, abból 4-5 volt 
krízishelyzetben, a többi meg beadta negyedévente. 
Tóth Krisztina jegyző: A bizottsági döntés sem biztosíték arra, hogy csak az arra rászorulók 
jussanak támogatáshoz, hiszen csak egy bizonyos körben lehet elutasítani a kérelmeket, 
általában nem lehet kijelenteni, hogy ennek vagy annak nem adunk, mert tudjuk, hogy nincs 
rá szüksége. Azt gondolom, hogy akiről azt mondjuk, hogy ezért vagy azért nem szorulnak rá, 
vagy nem érdemlik meg, mert isznak, dohányoznak, összességében nagyon is szegények, 
olyan mértékben, ami már túlhaladja az ilyen szintű mérlegelést.  
Balog Mónika: Azért is hiányolnám, ha nem a bizottságnál lenne a döntés, mert a 
bizottságban ülnek olyan emberek, akik a jelzőrendszer aktív tagjai, tudtunk egymásnak 
információval szolgálni. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: A jelzőrendszernek nem gátolni kell a támogatást. 
Balog Mónika: A bizottság ülésén kapunk olyan információkat, amit tudunk hasznosítani. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Nem az az információ, hogy kinek ne adjuk, hanem hogy valaki 
krízishelyzetbe került, és nem is szólt. 
Tóth Krisztina jegyző: Álláspontom szerint csak akkor maradhat a bizottság hatáskörében a 
döntés, ha a bizottság vállalja, hogy kéthetente ülésezik. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: A bizottság ezt egyértelműen felvállalta. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: 15 napon belül kell elbírálni, gyakorlatilag egy hónapban 
kétszer kell összejönnünk. 
Horinka László polgármester: Nem 15 naponta, hanem 15 napon belül kell elbírálni.  
Szücsi Csaba ESZB elnök: A bizottság azt gondolta, hogy kéthetente ülésezik. 
Én még azon gondolkodtam, hogy hány olyan kérelem volt, amit a bizottság elutasított. Nem 
volt több 5 %-nál. Eddig is, mi is az ügyintéző javaslatára hagyatkoztunk, ő környez, ő látja 
mennyire szükséges a támogatás. 
Cseri Péter alpolgármester: Ha ilyen kismértékű az eltérés, akkor miért ragaszkodtok 
hozzá? 
Balog Mónika: Azt sem ártana figyelembe venni, hogy hányszor nem volt egyhangú a 
döntés. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Inkább az a fontos, hogy nem egyszemélyes döntés lenne. Ez 
egy elég nehéz terület, egyfajta védettséget nyújtana a polgármesternek és az ügyintézőnek is, 
ha a bizottságé lenne a döntés felelőssége.  
Tóth Krisztina jegyző: Ha kéthetente összeültök, akkor rendben, próbáljuk meg. 
Horinka László polgármester: A bizottsági jegyzőkönyveket is meg kell küldeni a 
kormányhivatalnak, ami még nagyobb a leterheltséget fog jelenteni a hivatalnak. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: A bizottság egyhangúan döntött, vállaljuk, hogy kéthetente 
összeülünk.  
Horinka László polgármester: Ez két rendelet módosítását jelenti, egy rendeletbe kerül a 
szociális támogatás. A rendeletmódosításokat elfogadjuk. 
Pálinkásné Petik Éva: Mit takar a Sülysáp Környéki Szociális Társulás? 
Tóth Krisztina jegyző: Ez a CSASE Társulás új neve, az intézmény új neve pedig Sülysáp 
Környéki Szociális Szolgáltató. 
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Horinka László polgármester: Annyi különbséggel fogadjuk el a rendeleteket, hogy nem a 
polgármester, hanem a bizottság hatásköre lesz a segély megítélése. Aki egyetért a 
gyermekvédelmi rendelet módosításának elfogadásával, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
21/2013. (…) önkormányzati rendelete  

egyes önkormányzati rendeleteknek az önkormányzati segély 
bevezetésével kapcsolatos módosításáról 

 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésével és a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
13. § (1) 8. pontjával, valamint a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 1993. 
évi III. törvény 132. § (4) g) pontjával kapott felhatalmazással és feladatkörében a 
következőket rendeli el: 
 

1. A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 22/2010. (XII. 28.) önkormányzati 
rendelet módosítása 

 
1. §  

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátások helyi szabályairól 
szóló 22/2010. (XII. 28.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Szr.) 4. alcíme helyébe a 
következő alcím lép: 
 

4. Vissza nem térítendő önkormányzati segély 
 

7. § (1) Az Önkormányzat a létfenntartást veszélyeztető rendkívüli élethelyzetbe került, 
valamint időszakosan vagy tartósan létfenntartási gonddal küzdő személyek részére vissza 
nem térítendő önkormányzati segélyt nyújt.  

(2) Elsősorban azokat a személyeket kell vissza nem térítendő önkormányzati segélyben 
részesíteni, akik 

a) önmaguk, illetve családjuk létfenntartásáról más módon nem tudnak gondoskodni, 
vagy 

b)  alkalmanként jelentkező, nem várt többletkiadások – így különösen betegséghez, 
halálesethez, elemi kár elhárításához, a válsághelyzetben lévő várandós anya gyermekének 
megtartásához, iskoláztatáshoz, a gyermek fogadásának előkészítéséhez, a nevelésbe vett 
gyermek családjával való kapcsolattartásához, a gyermek családba való visszakerülésének 
elősegítéséhez kapcsolódó kiadások – miatt, illetve a gyermek hátrányos helyzete miatt anyagi 
segítségre szorulnak. 

(3)    Önkormányzati segély abban az esetben állapítható meg, ha a családban az egy főre 
számított havi jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori összegének 150 %-
át, egyedül élő esetében annak 200 %-át. 

(4) Önkormányzati segély eseti jelleggel egyösszegben vagy legfeljebb hat hónapos 
időszakra havi rendszerességgel adható.  
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(5) Az önkormányzati segély egyszeri, illetve havi összege legfeljebb az öregségi nyugdíj 
mindenkori legkisebb összegének 50 %-áig terjedhet. A segély természetbeni szociális ellátás 
formájában is nyújtható az Sztv. 45. § (9) bekezdése szerint. 

(6) Az elhunyt személy eltemettetésének költségeihez való hozzájárulásként megállapított 
önkormányzati segély összege nem lehet kevesebb a helyben szokásos legolcsóbb temetés 
költségének 10 %-ánál, de elérheti annak teljes összegét, ha a temetési költségek viselése a 
kérelmező vagy családja létfenntartását veszélyezteti. 

(7) Az önkormányzati segélyt – a Képviselő-testület által ráruházott hatáskörben – az 
Egészségügyi és Szociális Bizottság állapítja meg. 
 

2. §  
 
Az Szr. 5. alcímének címében a „kamatmentes kölcsön formájában nyújtott” szövegrész 
helyébe a „visszatérítendő önkormányzati” szövegrész lép. 
 

3. §  
 
Az Szr. 8. § (1) bekezdésében az „átmeneti” szövegrész helyébe a „visszatérítendő 
önkormányzati” szövegrész lép. 
  

4. §  
 
Az Szr. 6. alcíme helyébe a következő alcím lép: 
 

6. Az önkormányzati segély kifizetése, folyósítása és felhasználásának ellenőrzése 
 

9. § (1) Az egyösszegű önkormányzati segélyt a megállapítását követő 2 munkanapon belül 
ki kell fizetni az önkormányzat házipénztárából. A több hónapra megállapított segély havi 
összegei minden hónap első szerdáján kerülnek kifizetésre.  

(2) Amennyiben az önkormányzati segély rászorultságnak megfelelő felhasználása nem 
látszik biztosítottnak, az azt megállapító határozatban ki kell jelölni a családsegítő szolgálat 
munkatársát, hogy a kérelmezővel együttműködve gondoskodjon a segély döntésnek megfelelő 
felhasználásáról. 

 
5. §  

 
Az Szr. 9/B. § (1) bekezdésében a „Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálatot (székhelye: Sülysáp, Szent István tér 1.; a továbbiakban: CSASE)” 
szövegrész helyébe a „Sülysáp Környéki Szociális Szolgáltatót (székhelye: 2241 Sülysáp, 
Szent István tér 1.; a továbbiakban: Szociális Szolgáltató)” szövegrész lép. 
 

6. §  
 
Az Szr. 12. § (2) bekezdésében a „jegyző” szövegrész helyébe a „polgármester” szövegrész 
lép. 
 

7. §  
 
Az Szr. 14. § (3)-(4) bekezdése helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
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(3) Az Önkormányzat a házi segítségnyújtást a Sülysáp Környéki Szociális Társulással 
(székhelye: 2241 Sülysáp, Szent István tér 1.) megkötött feladat-ellátási szerződés keretében a 
Szociális Szolgáltató útján látja el. 

(4) Az Önkormányzat a családsegítést a Sülysáp Környéki Szociális Társulással 
(székhelye: 2241 Sülysáp, Szent István tér 1.) megkötött feladat-ellátási szerződés keretében a 
Szociális Szolgáltató útján látja el. 
 

8. §  
 
(1) Az Szr. 16. § (1) bekezdésében a „Tápió-vidéki Többcélú” szövegrész helyébe a „Sülysáp 

Környéki Szociális” szövegrész lép. 
(2) Az Szr. 16. § (2) bekezdésében a „Nagykátai Gondozási Központ” szövegrész helyébe a 

„Szociális Szolgáltató” szövegrész lép. 
 

9. §  
 
Az Szr. 17. § (1) bekezdésében az „az intézményi társulás keretében létrehozott Sülysáp 
Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat” szövegrész helyébe a 
„a Szociális Szolgáltató” szövegrész lép. 
 

10. §  
 
Az Szr. 30. § (1) b) pontjában a „Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat” szövegrész helyébe a „a Szociális Szolgáltató” szövegrész lép. 
 

11. §  
 
Az Szr. 30. § (2) bekezdésének helyébe a következő rendelkezés lép: 

(2) A jogorvoslati kérelmet a döntés kézhezvételétől számított 10 munkanapon belül lehet 
előterjeszteni a Sülysápi Polgármesteri Hivatalban.  
 

2. A gyermekek védelmének helyi rendszeréről szóló 12/2010. (VIII. 26.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

 
12. §  

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekek védelmének helyi 
rendszeréről szóló 12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Gyvr.) 11. § 
(2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(2) Az Önkormányzat a gyermekjóléti szolgáltatást a Sülysáp Környéki Szociális 
Szolgáltató (székhelye: 2241 Sülysáp, Szent István tér 1.; a továbbiakban: Szociális 
Szolgáltató) útján látja el. 

 
13. §  

 
A Gyvr. 14. § (1) bekezdésében a „CSASE-nél” szövegrész helyébe a „Szociális 
Szolgáltatónál” szövegrész lép. 
  

3. A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 14/2009. (XII. 
22.) önkormányzati rendelet módosítása 
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14. §  

 
A Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 14/2009. (XII. 22.) rendelete (a továbbiakban: SZMSZ) 3. mellékletének 
2. pontjában „a rendkívüli gyermekvédelmi támogatás, beiskolázási támogatás ügyében 
döntés” és az „átmeneti segély ügyében döntés” francia bekezdéssel egészül ki: 
 
[2. A képviselő-testület által az Egészségügyi és Szociális Bizottságra átruházott hatáskörök:] 
− kérelem alapján önkormányzati segély megállapítása a vonatkozó önkormányzati rendelet 

alapján, 
 

15. §  
 
(1) Az SZMSZ 3. mellékletének 4.1. alpontjában „Sülysápi Székhelyű Közös Fenntartású 

Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat”szövegrész helyébe a „Sülysáp Környéki 
Szociális Szolgáltató” szövegrész lép. 

(2) Az SZMSZ 3. mellékletének 4.2. alpontjában „Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi” 
szövegrész helyébe a „Sülysáp Környéki Szociális” szövegrész lép. 

 
16. §  

 
(1) Ez a rendelet 2014. január 1-jén lép hatályba, és a hatálybalépését követő napon hatályát 

veszti.  
(2) Hatályát veszti  

a) az Szr. 12. és 14. alcíme, valamint 30. § (1) d) pontja, 
b) a Gyvr. 3-4. alcíme,  
c) az SZMSZ 3. mellékletének 1. pontjában a „temetési segély megállapítása, módosítása, 

megszüntetése”, valamint a 3. mellékletének 2. pontjában „a rendkívüli gyermekvédelmi 
támogatás, beiskolázási támogatás ügyében döntés” és az „átmeneti segély ügyében döntés” 
szövegrész. 
 
Sülysáp, 2013. december 18. 
 
 Horinka László Tóth Krisztina  
 polgármester jegyző 
 
9. NAPIRENDI PONT 
Gyepmesteri feladatok 2014. évi ellátása 
 
Horinka László polgármester: A szakbizottság elfogadta és elfogadásra javasolja az 
előterjesztett határozati javaslatot. Kérdés van-e? Aki egyetért az előterjesztett határozati 
javaslat elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

168/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
következők szerint határoz.  
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1./ Az 1998. évi XXVIII. törvény 48/A. § (3) bekezdésében, 
valamint a 2008. évi XLVI. törvény 19. § (1)-(2) 
bekezdésében foglalt kötelezettségei 2014. évi ellátására az 
Aranyi Állatotthon Alapítvánnyal (székhelye: 2230 
Gyömrő, Töves major D/1.; képviseli: Aranyi János) köt 
megállapodást, melynek keretében az Alapítvány a cél 
szerinti tevékenységét végzi Sülysáp belterületén, az 
Önkormányzat pedig 600 ezer Ft éves támogatásban 
részesíti az Alapítványt.  

2./ A támogatás összegét az önkormányzat 2014. évi 
költségvetésében biztosítja az ebrendészeti hozzájárulásból 
származó bevétel terhére. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
szükséges intézkedések megtételére, a megállapodás 
aláírására. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014.02.15.; 3./ 2013.12.31.  
Felelős: polgármester, jegyző 

 
10. NAPIRENDI PONT 
Ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet módosítása 
 
Horinka László polgármester: Ezt is tárgyalta a PTÜB és elfogadásra javasolja. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
22/2013. (…) önkormányzati rendelete 

az ebrendészeti hozzájárulásról szóló 24/2012. (XI. 30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésével és a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
13. § (1) 5. pontjával, valamint az állatok védelméről és kíméletéről szóló 1998. évi XXVIII. 
törvény 42/C. §-ával, 48/A. § (3) és 49. § (5) bekezdésével kapott feladatkörében, illetve 
felhatalmazással a következőket rendeli el: 
 

1. §  
 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének az ebrendészeti hozzájárulásról szóló 
24/2012. (XI. 30.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Ebr.) 2. § (1) bekezdésében az 
„az adott év első napjáig négy hónapos kort betöltött eb után az” szövegrész helyébe az „a 
Sülysápon tartott” szövegrész lép.  
 

2. §  
 
Az Ebr. 2. §-a a következő (3) bekezdéssel egészül ki: 
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(3) Az ebrendészeti hozzájárulást először abban az évben kell megfizetni, amikor az eb 
betölti a 4 hónapos kort, illetőleg sülysápi tartási helyre kerül, utoljára pedig abban az 
évben kell megfizetni, amikor az eb elpusztul vagy véglegesen elkerül a településről. 

 
3. §  

 
Az Ebr. 3. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(1) Az ebrendészeti hozzájárulás teljes összegét az első évben a kivetési határozatban 
megállapított határidőig, majd pedig – külön értesítés nélkül – évente június hó 30. 
napjáig kell megfizetni Sülysáp Város Önkormányzata költségvetési számlájára. 

 
4. §  

 
Az Ebr. 4-5. §-a helyébe a következő rendelkezések lépnek: 

4. § (1) Az ebtartásban bekövetkezett változást az eb tulajdonosa 15 napon belül köteles 
bejelenteni a Polgármesteri Hivatalban. 
(2) Az ebrendészeti hozzájárulás adók módjára behajtható köztartozásnak minősül. 
5. § (1) Az ebrendészeti hozzájárulás megállapításáról és a mentességről – átruházott 
hatáskörben – a jegyző dönt.  
(2) Az ebrendészeti hozzájárulás megfizetését a jegyző az ebösszeírás adatai alapján 
ellenőrzi. 
(3) Az ebrendészeti hozzájárulással kapcsolatos eljárás során a közigazgatási hatósági 
eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló törvény előírásait kell megfelelően 
alkalmazni. 

 
5. §  

 
(1) Ez a rendelet 2014. január 1-jén lép hatályba, és a hatálybalépését követő napon hatályát 

veszti.  
(2) Hatályát veszti az Ebr. 1. §-ában a „Nagyközség” szövegrész.  
 
11. NAPIRENDI PONT 
Polgármesteri Hivatal tárgyévi munkájáról szóló beszámoló 
megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB-nek annyi kérése volt, hogy a pályázatoknál 
legyenek részletezve az összegek, ezt megkaptátok e-mailben. A számokat ismeritek, egy 
kicsit áttekinthetőbb, hogy melyik pályázathoz mekkora önrész tartozott. Jól látom, hogy több 
lesz az ügyiratszám? 
Tóth Krisztina jegyző: Kb. 5 százalékkal magasabb, mint tavaly. 
Horinka László polgármester: Úgy lett több, hogy bizonyos ügyeket átvett a járási hivatal. 
Ez is azt bizonyítja, hogy nagyon leterheltek a hivatal dolgozói. Aki elfogadja a Polgármesteri 
Hivatal munkájáról szóló beszámolót, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

169/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Polgármesteri Hivatal 2013. évi munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
12. NAPIRENDI PONT 
2014. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: Ezt is az Sülysáp Környéki Társuláson keresztül fogjuk 
ellátni. Az idén 7 ellenőrzést végeztek, de jövőre 9 ellenőrzést terveztek be, ez többe fog 
kerülni. Azt mondta az ellenőrzési vezető, hogy megtehetjük, hogy egyet-kettőt lehúzunk 
belőle, mondhatjuk, hogy melyik vizsgálatot nem kérjük, és akkor kevesebb lesz. 
Seprősné Cseri Ágota: Az önköltségszámítással nem állunk jól, úgyhogy elkelne a vizsgálat. 
Tóth Krisztina jegyző: A vonatkozó kormányrendelet szerint az intézményeinkre 
vonatkozólag is biztosítani kell a belső ellenőrzést.  
Horinka László polgármester: Akarunk 50 ezer forintot spórolni, vagy hagyjuk így, ahogy 
van? Aki elfogadja az eredeti határozati javaslatot, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

170/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ Az önkormányzat 2014. évi belső ellenőrzési tervét 9 

célellenőrzéssel jóváhagyja. 
2./ Felkéri a jegyzőt, hogy a belső ellenőrzés 405.000 Ft+áfa 

összegű díjának az önkormányzat 2014. évi 
költségvetésében való elkülönítéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1./ azonnal, 2./ 2014.02.15. 
Felelős: jegyző 

 
13. NAPIRENDI PONT 
Faluszolga Kft. (TÁVÜSZ Kft.) könyvvizsgálójának megválasztása 
 
Horinka László polgármester: Faluszolga könyvvizsgálójának megbízatása lejárt, és most a 
névváltoztatással együtt bejelenthetnénk az új könyvvizsgálót is. Ügyvezető úr tett egy 
javaslatot, és nagyon kedvező ajánlatot kaptunk. Javaslom a könyvvizsgáló asszony 
megválasztását. Kérdés, egyéb vélemény van? Ha nincs, kérem szavazzon, aki egyetért az 
előterjesztett határozati javaslattal. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

171/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – az 
egyszemélyi tulajdonos, Sülysáp Város Önkormányzata 
képviseletében – a gazdasági társaságokról szóló 2006. évi IV. 
törvény előírásai alapján a következő döntést hozza:  
1./ A Faluszolga Kft. – névváltozást követően: Tápiómenti 

Városüzemeltető és Szolgáltató Kft. – (székhelye: 2241 
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Sülysáp, Szent István tér 1.; képviseli: Füles József 
ügyvezető) könyvvizsgálatára Kleofászné Rudó Ágnes 
könyvvizsgálót (adószáma: 10890132-2-13, 
cégjegyzékszáma: 13-09-067737, székhelye: 2225 Üllő, 
Pesti út 7.) választja meg a 2013. évtől 5 éves időtartamra. 

2./ A könyvvizsgáló feladataként a társaság számviteli 
törvénnyel összhangban elkészített egyszerűsített éves 
beszámolójának könyvvizsgálatát és arról könyvvizsgálói 
jelentés kibocsátását jelöli meg. 

3./ A könyvvizsgálat díját a 2013. gazdasági év tekintetében – a 
benyújtott ajánlat szerinti – 100.000 Ft+áfa összegben 
állapítja meg.  

4./ Felkéri az ügyvezetőt, hogy a szükséges könyvvizsgálói 
szerződést kösse meg. 

Határidő: 1-3./ azonnal; 4./ 90 napon belül  
Felelős: polgármester, Faluszolga Kft. ügyvezetője 

 
14. NAPIRENDI PONT 
Jogi tanácsadói szerződés megkötése 
 
Horinka László polgármester: Évről évre Anetta látja el a jogi tanácsadást, amiben 
számtalan adásvételi szerződés elkészítése, ügyintézése is benne van, illetve fizetési 
meghagyásokat és cégbírósági ügyintézést is végez a számunkra. A munkáját lelkiismeretesen 
végzi, azzal kapcsolatban soha nem merült fel kifogás, ezért a bizottság javasolta, hogy az 
előterjesztett határozati javaslattal ellentétben, kapja meg a kért 80 ezer forintos díjat. Aki 
ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

172/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ 2014. évre is meg kívánja kötni a jogi tanácsadói szerződést 

dr. Acsai Anetta Rita ügyvéddel (székhelye: 2243 Kóka, 
Margithegy 18.), 80.000 Ft/hó díjazás ellenében. 

2./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés megkötésére a 2014. évre vonatkozóan. 

3./ Felkéri a jegyzőt, hogy a szerződés éves díjának az 
önkormányzat 2014. évi költségvetésében való 
elkülönítéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. 12. 31. 3./ 2014. 02. 15. 
Felelős: polgármester 

 
15. NAPIRENDI PONT 
Szent István tér 17/a. szám alatti önkormányzati bérlakás ügye 
 
Horinka László polgármester: Ismeritek a történetet. Elutasítását javasolom. Aki egyetért a 
javaslattal, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

173/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a PED-PT Kft. (székhelye: 3700 Kazincbarcika, Mogyoró 
u. 16.; képviseli: Dr. Laczkó Katalin) kérelmének – melyben a 
bérlő a Sülysáp, Szent István tér 17/A. szám alatti bérlakásban 
végzett fűtésszerelési munkák 39.298,- Ft összegű 
anyagköltségének megtérítését kérte – nem ad helyt. A bérlő az 
általa finanszírozott berendezéseket leszerelheti és elszállíthatja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
16. NAPIRENDI PONT 
Önkormányzat állami konszolidációjával kapcsolatos döntés 
 
Horinka László polgármester: Több fórumon értesülhettünk róla, hogy sor kerül a teljes 
konszoidációra. Ennek az első gyakorlati lépése egy határozat meghozatala, melynek szövege 
kiosztásra került. Tulajdonképpen azt tartalmazza, hogy kérjük a konszolidációt, illetve hogy 
eleget teszünk az azzal kapcsolatos kötelezettségeinknek, és a felhatalmazásokat. A folyamat 
február 28-ával bezárólag fog lezajlódni, de addig még biztosan további döntéseket is meg 
kell hoznunk. Szerintem nincs kérdés ezzel kapcsolatosan, de ha mégis lenne, most itt az 
alkalom. Köszönöm, akkor szavazzunk! Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

174/2013. (XII. 18.) ÖKT határozat 
1./ A Képviselő-testület Magyarország 2014. évi központi költségvetéséről szóló 2013. 

évi CCXXX. törvény (továbbiakban: 2014. évi költségvetési törvény) 67-68. §-aiban 
foglaltakra figyelemmel kinyilvánítja, hogy a 2014. évi költségvetési törvényben írt 
feltételekkel az adósságállománya Magyar Állam által történő átvállalását igénybe 
kívánja venni. 

2./ A Képviselő-testület kijelenti, hogy az önkormányzat rendelkezett olyan betéttel vagy 
egyéb számlaköveteléssel, ami 2013. december 5-én kifejezetten egy adott 
adósságelemhez kapcsolódott, és annak fedezetére, vagy teljesítésének biztosításául 
szolgált. Kötelezettséget vállal arra, hogy a betét, vagy egyéb számlakövetelés 
összegét - legfeljebb az ahhoz kapcsolódó adósságelem átvállalással érintett összegéig 
- az átvállalás napján az állam által megjelölt számlára átutalja. 

3./ A Képviselő-testület kijelenti, hogy amennyiben az önkormányzat egy átvállalással 
érintett ügylete az ügylethez kapcsolódóan befolyó támogatás, illetve egyéb bevétel 
miatt bevétel megelőlegezésére szolgáló ügyletté válik, úgy a befolyt bevétel összegét, 
legfeljebb az érintett adósságból átvállalásra került összeg erejéig, a bevétel 
beérkezését követő 3 munkanapon belül átutalja a kincstár által megjelölt fizetési 
számlára. 

4./ A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a Polgári Törvénykönyvről szóló 1959. évi 
IV. törvény 332. § alapján megállapodást kíván kötni a Magyar Állammal az 
önkormányzatot terhelő, az adósságátvállalással érintett adósságállománya 
átvállalásáról. 
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5./ A Képviselő-testület az adósságátvállalással összefüggésben felhatalmazza a 
polgármestert, hogy: 
a) megtegye a 2014. évi költségvetési törvény 67-68. §-ai szerinti nyilatkozatokat és 

intézkedéseket; 
b) az átvállalással érintett adósság részét képező ügyleteket a 2014. évi költségvetési 

törvény 67-68. §-a szerinti átvállalás érdekében átalakítsa; 
c) a 2014. évi költségvetési törvény 68. § (4) bekezdése szerinti megállapodásokat 

megkösse.  
6./ A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy az adósságátvállalással kapcsolatos 

intézkedéseiről a soron következő ülésén tájékoztassa a testületet. 
Határidő: 2014. február 28. 
Felelős: polgármester 

 
17. NAPIRENDI PONT 
Egyebek - Tájékoztatás a bizottságok 2014. évi munkatervének 
elfogadásáról 
 
Horinka László polgármester: Az SZMSZ szerint a Képviselő-testület munkatervének 
elfogadása után a bizottságoknak is el kell fogadniuk a saját munkatervüket, amit meg is 
tettek, erről szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet. 
Ezzel az ülés végére értünk, mindenkinek kívánok áldott, békés karácsonyi ünnepeket, 
valamint boldog és sikeres újévet kívánok, az ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

 Dr. Gebauer Béla Józsefné Szücsi Csaba 
 települési képviselő települési képviselő 


